



CIB ISTETHMAR FUND SUBSCRIPTION TERMS & CONDITIONS

1. Minimum subscription is one unit none divisible, with no maximum.
2. Purchase orders submitted to the bank are received during banking business days of the week except last working day cut-off time is 12.00 PM based on the unit share from the fund's net asset value at the end of day of purchasing order if their value is paid against cash or by direct debit subject to account balance availability.
3. In case purchase orders are submitted to the bank after 12:00 p.m., except for the last working day, they are to be processed on the following business day according to the announced unit price at end of that day, provided the existence of sufficient available balance in the A/C mentioned in the application. In case of insufficient balance, number of the units will be amended to the nearest integer number.
4. The subscriber declares that all the investment certificates owned by him/her are considered as a guarantee for any loan or credit facility granted from the bank to the subscriber or any outstanding debts, and the subscriber authorizes the bank an irrevocable authorization to deal on all such investments certificates by any sort of transaction for the settlement of any of his/her outstanding debts for the bank.
5. Redemption requests submitted during the first working day of the week after 12:00 PM, or during other working days, are to be processed at the first working day of the following week according to the net asset value "redemption price" announced by the bank at end of that day.
6. I hereby agree to pay all commissions and expenses related to this purchase order.
7. The subscriber shall declare that all the amounts deposited are in compliance with Money Laundering Compact Law, its executive statute, and relevant executive resolutions.
8. The applicable law is the Egyptian Law.
9. Subscription fees: (0.0025)

الشروط والأحكام الخاصة بشراء وثائق صندوق البنك التجاري الدولي الثاني ذو العائد التراكمي "إستثمار"



1. الحد الأدنى للاكتتاب هو وثيقة واحدة غير قابلة للتجزئة وبدون حد أقصى.
2. يتم تلقي طلبات شراء الوثائق الجديدة طوال أيام العمل المصرفي من كل أسبوع عدا آخر يوم عمل مصرفي حتى الساعة الثانية عشر ظهراً على أساس نصيب الوثيقة من صافي أصول الصندوق في نهاية يوم تقديم طلب الشراء وذلك في حالة السداد النقدي أو خصماً من الحساب شريطة كفاية الرصيد.
3. في حالة إستلام طلبات الشراء المقدمة بعد الساعة الثانية عشر ظهراً من كل أسبوع عدا آخر يوم عمل مصرفي، سيتم تنفيذها في يوم العمل المصرفي التالي طبقاً للسعر المعلن في نهاية ذلك اليوم بشرط كفاية الرصيد المُتاح بالحساب المذكور في طلب الشراء وفي حالة عدم كفاية الرصيد، سيتم تعديل عدد الوحدات المطلوبة لأقرب عدد صحيح من الوحدات.
4. يقر المكتتب بأن الأوراق المالية المستثمرة في الصندوق باسمه ضامنه لأي تسهيلات ائتمانية ممنوحة له من البنك أو لأي من مديونيات مستحقة للبنك و يفوض البنك تفويض نهائي و غير قابل للإلغاء في التصرف في هذه الأوراق بكافة أنواع التصرفات لسداد أي مديونيات أو مستحقات للبنك.
5. طلبات الاسترداد المقدمة للبنك بعد الساعة ١٢ ظهراً (الثانية عشر ظهراً) خلال أول يوم عمل في الاسبوع أو خلال أيام العمل الأخرى، يتم استرداد قيمتها في أول يوم عمل من الاسبوع التالي لاستلام الطلب ووفقاً للقيمة الإستردادية المعلنة للوثيقة في نهاية ذلك اليوم.
6. أوافق على تحمل العمولات والمصاريف المتعلقة بأمر الشراء.
7. يقر المكتتب بأن المبالغ المكتتب بها لا تتعارض مع قانون مكافحة غسل الأموال ولائحته التنفيذية والقرارات المنفذة له.
8. القانون الواجب التطبيق هو القانون المصري.
9. رسوم الاكتتاب: (٠,٠٠٢٥)

